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Vragen van het lid Verhoeven (D66) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over problemen met ontvangst van Omroep Zeeland 
via Digitenne (ingezonden 12 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de slechte ontvangst van Omroep Zeeland via de antenne 
van Digitenne? 

Vraag 2
Wat gaat u doen om het technische probleem, waarbij alleen midden-Zeeland 
goed bereik heeft via één etherzender, te verbeteren?1 

Vraag 3
Hoeveel procent van de inwoners uit Zeeland kan Omroep Zeeland niet 
ontvangen? 

Vraag 4
Bestaan er alternatieven naast Digitenne om Omroep Zeeland in Zeeland te 
kunnen ontvangen? Zijn deze alternatieven toereikend? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat slechte ontvangst van de regionale omroep niet 
strookt met de inzet van dit kabinet waar het belang van de regionale omroep 
juist wordt benadrukt?2 

Vraag 6
Welke oplossing stelt u voor om er zeker van te zijn dat Omroep Zeeland in 
heel Zeeland kan worden ontvangen en bekeken?

1 «Digitenne geen volwaardig alternatief voor Omroep Zeeland», http://www.totaaltv.nl/nieuws/
17927/digitenne-geen-volwaardig-alternatief-voor-omroep-zeeland.html.

2 Kamerstuk 32 827, nr. 67, blz. 20
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